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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Power generation

The Mundra Thermal Power Project was conceived to provide power for the captive consumption of  APSEZ  in  Mundra. Thereafter the vision and the
capabilities of the promoters has made Mundra Power project on the largest single location Coal based Thermal Power Station in India and one of the
top five in the World. All the nine units of Mundra power plant have been commissioned one after the another in shortest possible time of 33 months. 

Power transmission

APL has already developed and commissioned 400 KV D/C dedicated Mundra - Dehgam transmission line of 430 Kms, which is the longest dedicated
transmission line by a private sector player.

APL has set up 1000 Kms ± 500 KV HVDC transmission system for supply of power to HPCC with state DISCOMS as beneficiaries. This is the first
HVDC transmission line by private sector in the country. Along with this, APL is also developed a dedicated 50km 400kV Mohindergarh-Bhiwani
transmission line for supply of power to Haryana.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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